
HC PUMY Agrostroj Pelhřimov 

Dolnokubínská 1451  

393 01 Pelhřimov  

e-mail: hc.pumy.pelhrimov@seznam.cz 

 

 

 

 

V Pelhřimově dne 8.12.2015 

 

Vážení radní a zastupitelé města PELHŘIMOV,  

  

rádi Vás informujeme o tom, že náš projekt, který jste i vy svým pozitivním 

rozhodnutím podpořili , tj. podpora mládežnického hokeje pro všechny děti 

v Pelhřimově,  je postupně úspěšně realizován a nabývá parametrů, které jsme si jako 

postupné cíle stanovili.  

Dokonce první etapa je tak dynamická, že si vás tímto z objektivních důvod dovolíme 

požádat o přidělení šaten na ZS Pelhřimov z níže uvedených  důvodů: 

  

a)     od posledního  předloženého seznamu členů klubu, s kterým jste byli seznámeni, 

jsme přijali do svých řad dalších 21 nových členů. Jedná se výlučně o zájmové děti do 15 

let 

b)     Zakládající člen spolku pan Ivan Padělek vede jako trenér,  tolik potřebný a 

přínosný  projekt na 3.ZŠ  v Pelhřimově – „Hodina tělocviku navíc“. Tento projekt 

navštěvuje  aktuálně cca. 70 dětí od první do třetí třídy. Po ukončení projektu na konci 

ledna očekáváme další nárůst členů z tohoto už nyní úspěšného  projektu. Většina rodičů 

těchto dětí si od nás přihlášky vzala do Klubu HC Pumy Agrostroj Pelhřimov. Dále Ivan 

 Padělek začal v tomto týdnu chodit vyučovat bruslení s 2. ZŠ a 3 děti z těchto kurzů 

byly již včera na našem tréninku. Také s 2. ZŠ bude chodit až do konce ledna 2016.  

c)      Příští týden začínáme dojednávat školu bruslení se školkou v Dubovicích, některé 

děti z této školky jsou našimi členy a od jejich rodičů víme, že ostatní děti a rodiče v této 

školce mají velký zájem zúčastnit se bruslení v našem klubu. 

  

Rád bych Vás informoval  o tom, že  ač zatím nejsme členy ČSLH tak věřím, že brzo 

budeme, neboť  26.11.2015 jsme podali na KVV Jihlava přihlášku do svazu. Tato 

přihláška byla KVV Jihlava schválena a poté jsme ji následně poslali do Prahy na 

VČSTV. V prosinci t.r. očekáváme schválení na nejvyšší úrovni, tj. na výkonném 

výboru.  

  

            Před nedávnem jsme oslovili významnou firmu našeho regionu  Agrostroj 

Pelhřimov, přímo předsedu představenstva a jediného  majitele pana Lubomíra 

Stokláska, tato firma se stala naším generálním partnerem. Oslovili jsme i další menší 

sponzory, podporovatele a tím jsme získali finanční prostředky,  i když zejména díky 

firmě Agrostroj Pelhřimov, a to  na činnost trenérů ledního hokeje a činnost trenérů 

krasobruslení a také na zakoupení výstroje a klubového oblečení, prostě se  personálně  

a  materiálně vybavujeme. 

            Všechny děti dostávají výstroj a oblečení zdarma. Tím však vzniká další problém 

a to ten, že kabina č.13 je aktuálně pro nás  kapacitně nedostatečná. 

mailto:hc.pumy.pelhrimov@seznam.cz


Rodičům dětí se  také už přestává líbit čekat na chodbě, než se vystřídají s ostatními 

nebo se převlékat na střídačkách, kde je dosti zima.  

Navíc chování konkurenční a dříve dominantní  skupiny HC Lední medvědi odporuje 

zásadám fair play, etice , morálce. Není vůbec  příjemné snášet urážky a posměšky od 

členů HC Lední medvědi nebo se koukat na vyryté kosočtverce, či hanlivé znaky  na 

našich dveřích - zasílám fotodokumentaci. Aby se předešlo zbytečným námi 

nevyvoláváným konfliktům, navrhujeme , aby se celá tato situace  vyřešila tím, že byste 

nám přidělili kabinu č. 12 a kabinu č.14, které jsou naproti naší  stávající kabině. Tímto 

krokem bychom  předešli animozitě  s členy HC Lední medvědi, nemusely by se nám 

z kabiny ztrácet bedny plné puků, které po upozornění zaměstnanců TS Pelhřimov 

najdeme v kabinách HC Ledních medvědů – naposledy osobně si je  Ivan Padělek 

vyzvedl od trenérů p. Vysloužila a p. Martínka, také by 12 – 13 leté děti z klubu HC 

Lední medvědi neměly příležitost plivat a  pokřikovat hanlivé výroky a výrazy směrem 

k pětiletým dětem našeho klubu. My rozhodně konflikty neakcelerujeme, naopak jsme 

od počátku konzistentní a umírnění. Při námi navrženém řešení bychom se potom u 

kabin vůbec nemuseli potkávat. 

            Někteří jste se, nejen v rámci objektivity posuzování,  byli podívat na našich 

trénincích, tak už snad se nenecháte neustále přesvědčovat, že máme jen  pět dětí. 

Skutečnost stavu dětí v HC Lední medvědi je taková jako je prezentovaná na 

nástěnkách ve vstupní hale ZS stadionu. Je to 70 dětí. 

            Jsme přesvědčeni, že v seznamech, které Vám byly předloženy k rozdělení hodin 

ledů a šaten někdy po 20. září jsou jména dětí, které na hokej chodily před několika lety 

a dnes jsou na florbale, fotbale či basketbale, pouze byly zneužity osobní údaje těchto 

dětí. Další větší počet dětí jsou pouze rodinní příslušníci činovníků HC Lední medvědi, 

kteří na led nechodí a šatnu nepotřebují. Skutečná pravda je na nástěnkách a 

soupiskách HC Lední medvědi  - zasílám kopie. Celkový stav cca. 70 dětí. Není nic 

jednoduššího než si to zkontrolovat. 

Co se týče nám odebraných hodin a jejich přidělení HC Ledním medvědům, to je dle 

našeho názoru nutné přehodnotit. Tyto hodiny nejsou HC Lední medvědi schopni využít 

a přidělují je, nebo zřejmě i prodávají, jiným oddílům. Jako příklad bych uvedl to, že o 

víkendu    21. – 22. listopadu 2015 bylo na ZS dohromady 5 hodin přiděleno oddílu 

KRASO Jihlava. Do kolonky rozpisu ledu bylo napsáno – nový oddíl HC Lední 

medvědi  krasobruslení – Pe – K, avšak  na ledě bruslilo cca. 15 děvčat ve věku 13 – 15 

let -  velice zdatných krasobruslařek. Když jsem se po tréninku zeptal trenérky, jestli 

mohu přihlásit do nového pelhřimovského oddílu dceru, trenérka mi jasně řekla, že oni 

nejsou žádný nový oddíl HC Ledních medvědů nýbrž KRASO Jihlava a pokud chceme 

být v oddíle, tak můžeme, ale na tréninky musíme jezdit do Jihlavy. Pro ověření mých 

slov zasílám tel.:xxxxxxxxx, který mi trenérka sama poskytla pro přihlášení dcery. 

Divím se, že jako zastupitelé dosti velkého a významného města na Vysočině si tuto věc 

sami neprověříte, indicie mají jasné kontury. 

            Vážení radní a vážení zastupitelé, pokud máme všichni společně něco udělat pro 

naši budoucí generaci, děti, které chtějí třeba jen amatérsky a pro radost z pohybu a 

zdraví sportovat a aktivně se hýbat, zapomeňte na všechny přísliby a politické dohody, 

které jste v životě udělali, zapomeňte na zviditelňování  osobnosti, přijďte se podívat na 

ZS Pelhřimov a zejména do šatny HC Pumy Agrostroj Pelhřimov a zkuste se poté 

zamyslet nad přidělením šaten č. 12 a č. 14. Situace je opravdu vážná, teď když budou 

mít všechny děti výstroje, helmy, hokejky atd. nemohou se do šatny č. 13 vejít. Tato 



šatna je pro 29 dětí po 70 cm, přičemž 70 dětí HC Lední medvědi má 8 šaten pro 148 

dětí.   

Věřím, že nebudeme diskriminováni, že zvítězí racionální úvahy bez předsudků, že 

spravedlivě zvážíte naše požadavky a argumenty.       

 

Za VV HC Pumy Agrostroj Pelhřimov 

Petr Čeněk, předseda                      

 


